
      Skolebestyrelsen   Sengeløse Skole  

 

 

 

 

 

 

Til stede: Søren, Henrik, Helle, Ditte, Birgit, Mads, Tina, Sanne, Thomas, Jacob og Annemette 

Afbud: Erik, Rasmus, Jasmin, Jan og Kenneth 

1/ 

 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2/ 

 

Godkendelse af referat fra sidste SB-møde 

Godkendt 

 

 

3/               Til Drøftelse og evt. drøftelse: 

 

3a/  Budgethøring – Budgetmateriale ligger 

her: https://dagsordener.htk.dk/vis?id=bd659400-a8b2-4b43-

9f7a-cb39fa989ef8  

De forskellige besparelsespunkter drøftes særskilt og der udarbejdes et 

udkast som udsendes til SB til endelig vedtagelse. 

 

3b/ Forberede kontaktrådsforældremøde den 18/11 kl. 18-20  

- Princip for badning ifm. Idrætsundervisning 

- Kostpolitik 

- Ungeliv i Sengeløse 

 

Referat af  
SKOLEBESTYRELSESMØDE 
torsdag d. 16. september 2021 

kl. 18.00 – 20.00  
 

 
 
 

 

https://dagsordener.htk.dk/vis?id=bd659400-a8b2-4b43-9f7a-cb39fa989ef8
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- Input fra kontaktrådsforældre 

Ledelsen udsender dagsorden. 

3c/ Bad – forældrehenvendelse (se bilag) 

Skolens ledelse har modtaget en forældrehenvendelse vedr. fritagelse 

for badning efter idræt. Skolens ledelse har undersøgt muligheder for 

afskærmning i badeområdet, hvilket ikke er helt nemt. SB pointerer 

vigtigheden af at vi som skole følger Dansk skoleidræts ramme for 

faget, herunder bad efter idræt.     

 

3d/ Trafik  

Der er fortsat dialog med kommunen vedr. Skolepatruljens sikkerhed, 

samt øvrige trafikforhold.  

 

3e/ Ekstra bevillinger 2021 (se bilag) 

 De ekstra ressourcer er brugt på specialundervisning i fagene, samt 

trivselsindsatser i klasser.  

 

 

 

 

4/               Orientering fra: 

 

4a/ 

 

Arbejdsgrupperne: 

Arbejdsgruppen vedr. lejrskoler har haft mødtes den 16/9, der 

udarbejdes et oplæg der drøftes på personalemøder og fremlægges SB 

på næstkommende møde. 

Arbejdsgruppen vedr. Kostpolitik har aftalt en mødedato og har 

igangsat et udkast. 

Arbejdsgruppen vedr. Fondsmidler ….  

 

4b/ Eleverne: 

Eleverne opfordres til at komme med til næste SB møde med 

kontaktrådsforældrene.  

 

4c/ Skolebestyrelsen:  

SB takker for Signes store indsats gennem årene. SB skriver ud til 

forældregruppen vedr. Valgt til SB til foråret.   

 



4d/ Medarbejderne: 

Der er meget roligt i personalegruppen. Mange elever har været syge, 

og enkelte lærere har også været korttidssyge. Personalet er meget 

glade for at være tilbage i mere vante og velkendte skolerammer. 7/10 

er Mads og Thomas inviteret til møde i kommunen vedr. rekruttering, 

da vi på Sengeløse pt. ikke oplever de samme udfordringer vedr. 

rekruttering som på andre af kommunens skoler.     

 

4e/ Ledelsen: 

Charlotte Vedel (lærer) ansat pr. 1/9. Sofie Holte (pædagog) ansat 

16/9. Forældremøderne er afviklet rigtig fint med stor 

forældredeltagelse og engagement. Vi er i gang med at købe møbler, så 

alle elever på skolen har fået nye borde og stole, også på Øtoften og 

SFO. Skolebestyrelsen prioriterer, at indkøb af borde/stole, 

personalegoder og ekstra lærere til dækning af skolepatrulje vil 

formentlig etablere et merforbrug i indeværende budgetår – dog 

arbejders der i administrationen/ledelsen på at ’lande’ skolens økonomi 

pænt som sidste budgetår. 

 

4f/ Personalesager – lukket punkt: 

 

 

 

5/              Eventuelt:  

                 Henrik udarbejder et oplæg til SB vedr. den tabte svømmeundervisning i     

                 Coronaperioden. Der blev spurgte ind til seksualundervisning på skolen, dette  

                 varetages af sundhedsplejersken og skolen personaler som timeløst fag. SB ønsker at  

                 markere Personalets dag den 5/10.    

Mødet slut: 20.10 

 

Punkter til kommende møder 

Værdigrundlag – nedsættelse af arbejdsgruppe 

 


